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Hei! 
 
Eg skal byggje hus i Jørnbrekka på Eikanger. Det er og to andre heilt nye hus som heldt på å bli bygd no 
på denne tida. 
 
Eikanger er jo ein tettstad og det er nok veldig mange som ynskjer fiber der då adsl kapasiteten i området 
er ganske sprengt då sentralen ligg på fyllingsnes. 
 
2mbit er det eg kan få av hastighet og ser svært gjerne at fiber hadde komt til min nye heimstad! 
 
Mvh 
Bård Hauge 


